
Божо Љубић 

Изразио је незадовољство одговором Владе Федерације БиХ на питање постављено на 

14. сједници Дома, одржаној 24. новембра 2011. године, упућено Министарству 

одбране БиХ и Влади Федерације БиХ. Поред осталог, рекао је сљедеће: 

„Ја сам на 14. сједници поставио посланичко питање које се односило на 

дискриминацију радника хрватске и српске националности у Намјенској индустрији 

'Игман' из Коњица која је у већинском државном власништву. Добио сам најприје 

одговор од Министарства обране да они нису надлежни, а онда сам добио на прошлој 

сједници од надлежног Федералног министарства одговор, односно једноставно су 

прослиједили акт који им је дала управа истог тог привредног друштва у којем се према 

петицији радника која је мени упућена крше права из радно-правног односа. Ја нисам 

тражио одговор од Намјенске индустрије 'Игман' Коњиц, већ од надлежних институција 

државе БиХ и Федерације БиХ и од њих очекујем одговор. Према томе, ја тражим 

одговор од надлежних власти, у првом реду у Федерацији БиХ, а не може се ни 

Министарство одбране БиХ ескулпирати од одговорности за овај сектор, јер и оно има 

у свом саставу одговарајућу службу, па чак и замјеника министра који води рачуна о 

овим питањима.“ 

Питање постављено на 14. сједници Дома, одржаној 24. новембра 2011. године, гласило 

је: 

„Шта Министарство одбране и власти у Федерацији БиХ предузимају или 

намјеравају предузети да ријеше праксу дискриминације радника на националној 

основи у Привредном друштву 'Игман' д.д. Коњиц?“  
 


